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Protokół nr 67/2024 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

Protokół nr 78/2024 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

18  grudnia 2023r. 

 

Komisja Budżetu i Gospodarki w związku z tematyką posiedzenia obradowała wspólnie 

z Komisją ds. Społecznych i Oświatowych. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przedstawienie planu działalności CKiR i gminnych bibliotek na rok 2024. 

4. Sprawy bieżące ŚDS. 

5. Sprawy bieżące OPS. 

6. Informacja o lokalach komunalnych dla najbardziej potrzebujących (okres zimowy). 

7. Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. 

Społecznych i Oświatowych na rok 2024 (projekt 3) 

8. Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu i 

Gospodarki na rok 2024. (projekt 4) 

9. Stanowisko do uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Santok, którzy uczestniczyli w 

działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym 

przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Santok (projekt 6) 

10. Stanowisko do uchwały zmieniająca uchwałę Rady Gminy Santok nr II/4/2018 z dnia 

29.11.2018 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie gminy Santok 

(projekt 7) 

11. Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego (projekt 8) 

12. Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1404F ul. Wylotowa w m. Janczewo”. (projekt 9) 

13. Stanowisko do uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. (projekt 10) 

14. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej. (projekt 11) 

15. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej. (projekt 12) 

16. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 

2023. (projekt 13) 

17. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Santok na lata 2023-2043 (projekt 14). 

18. Informacja o planowanych inwestycjach w tym z funduszu sołeckiego na rok 2024. 

19. Stanowisko do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Santok na 2024 rok. 

(projekt 15) 

20. Stanowisko do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok 

na lata 2024-2043 (projekt 16). 

21. Wolne wnioski i zapytania. 

22. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner   o godz. 1205 dokonał 

otwarcia posiedzenia wspólnej komisji witając wszystkich przybyłych. Komisja Budżetu i 

Gospodarki uczestniczyła w 6 osobowym składzie(nieobecny Radny Tadeusz Boczula, Radna 

Krystyna Podsiadło oraz Radna Justyna Haliczyn). Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

uczestniczyła w 7 osobowym składzie (nieobecny Radny Tomasz Żarski oraz Radna Krystyna 

Podsiadło). Spoza Komisji udział wzięli: Wójt Gminy Paweł Pisarek, Z-ca Wójta Damian 

Kochmański, Sekretarz Alicja Cierach, Skarbnik Andrzej Szymczak, Przewodnicząca Rady 

Renata Nowosad, Kierownik RRG Bogumiła Popkowska, Kierownik, Kierownik OPS Anita 

Łukowiak, Kierownik ŚDS Jowita Leszkiewicz., Kierownik CUW Dagmara Kowalicka-

Szymczak. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner  zaproponował siebie, 

jako osobę prowadzącą posiedzenie Komisji. 

Komisje w drodze głosowania wybrały Przewodniczącego Komisji Budżetu  

i Gospodarki Ireneusza Kucnera  na osobę prowadzącą posiedzenie. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Wojciech Przybył – za 

4. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wójt  złożył wniosek o wprowadzenie do porządku posiedzenia punktu dotyczącego nowych 

weksykaliów gminy i oznajmił, iż uchwała zostanie przygotowana na sesję.   

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie wnioskowane  zmiany w porządku obrad. 

Komisje w drodze głosowania przyjęły zmiany w porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
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Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Wojciech Przybył – za 

4. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Porządek posiedzenia po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przedstawienie planu działalności CKiR i gminnych bibliotek na rok 2024. 

4. Sprawy bieżące ŚDS. 

5. Sprawy bieżące OPS. 

6. Informacja o lokalach komunalnych dla najbardziej potrzebujących (okres zimowy). 

7. Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. 

Społecznych i Oświatowych na rok 2024 (projekt 3) 

8. Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu i 

Gospodarki na rok 2024. (projekt 4) 

9. Stanowisko do uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Santok, którzy uczestniczyli w 

działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym 

przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Santok (projekt 6) 

10. Stanowisko do uchwały zmieniająca uchwałę Rady Gminy Santok nr II/4/2018 z dnia 

29.11.2018 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie gminy Santok 

(projekt 7) 

11. Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego (projekt 8) 

12. Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1404F ul. Wylotowa w m. Janczewo”. (projekt 9) 

13. Stanowisko do uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. (projekt 10) 

14. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej. (projekt 11) 

15. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej. (projekt 12) 
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16. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 

2023. (projekt 13) 

17. Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Santok na lata 2023-2043 (projekt 14). 

18. Informacja o planowanych inwestycjach w tym z funduszu sołeckiego na rok 2024. 

19. Stanowisko do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Santok na 2024 rok. 

(projekt 15) 

20. Stanowisko do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok 

na lata 2024-2043 (projekt 16). 

21. Stanowisko w sprawie przyjęcia nowych weksykaliów gminy Santok.  

22. Wolne wnioski i zapytania. 

23. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami. 

Komisje w drodze głosowania przyjęły  porządek obrad. 

Wyniki głosowania 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Wojciech Przybył – za 

4. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

5. Renata Szostak – za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Mirosława Porańczyk – za  

5. Krystyna Rajczyk – za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

Ad. 3  

Przedstawienie planu działalności CKiR i gminnych bibliotek na rok 2024. 

 

Informację omówiła Dyrektor CKiR Sylwia Dobrzyńska. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, jaki będzie koszt imprez wpisanych do 

kalendarza. 

 

Dyrektor CKiR Sylwia Dobrzyńska udzieliła odpowiedzi, że w budżecie na rok 2024 

zagwarantowane środki na imprezy to kwota 295 tys. 

 

Radna Irena Kucharska zwróciła się z pytanuiem, czy w tym roku również będzie 

organizowana zielona szkoła na marinie. 
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Dyrektor CKiR Sylwia Dobrzyńska udzieliła odpowiedzi, że tak. 

 

Ad. 4 

Sprawy bieżące ŚDS. 

 

Informację omówiła Kierownik ŚDS Jowita Leszkiewicz. 

 

Ad. 5 

Sprawy bieżące OPS. 

 

Informację omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, ile gmina płaci za gotowość zapewnienia 

miejsca w ośrodkach  

 

Kierownik OPS Anita Łukowiak odpowiedziała, że musiałaby kwotę sprawdzić, bo nie 

pamięta dokładnej kwoty, ale około 45 zł za dobę. Te działania nakazuje prawo. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy 25 osób należących do klubu seniora 

to osoby z całej gminy, czy tylko z Płomykowa.  

 

Kierownik OPS Anita Łukowiak odpowiedziała, że są to osoby z całej gminy. Atrakcyjność  

zajęć sprawia, że ludzie chętnie przyjeżdżają.  

 

Ad. 6 

Informacja o lokalach komunalnych dla najbardziej potrzebujących (okres zimowy). 

 

Informację omówiła Kierownik OPS Anita Łukowiak. 

 

Ad. 7 

Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji ds. Społecznych  

i Oświatowych na rok 2024 (projekt 3) 

 

Uchwałę omówił Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych Zbigniew 

Łukasiewicz. 

 

Radna Krystyna Podsiadło dołączyła do posiedzenia (godz. 12.30) Od tego momentu 

Komisja Budżetu i Gospodarki uczestniczy w 7 osobowym składzie, natomiast Komisja 

ds. Społecznych i Oświatowych w składzie 8 osobowym.  

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  
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6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 8 

Stanowisko do uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetu i Gospodarki 

na rok 2024. (projekt 4) 

 

Uchwałę omówił Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Ireneusz Kucner. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 9 

Stanowisko do uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Santok, którzy uczestniczyli w 

działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu organizowanym przez 

Państwową Straż Pożarną lub Gminę Santok (projekt 6) 

 

Uchwałę omówiła Sekretarz Alicja Cierach. 

 

Radna Daria Kaźmierczak zwróciła się z pytaniem, czy stawka się zmieniła w porównaniu 

do poprzedniej obowiązującej. 

 

Sekretarz Alicja Cierach poinformowała, iż poprzednio były takie same stawki, jedynie 

zostały dodane zapisy odnośnie uczestnictwa w innych działaniach uruchomionych przez 

stanowisko komendanta PSP oraz ekwiwalent pieniężny dla kandydata na strażaka ochotnika. 

 

Radna Krystyna Rajczyk zwróciła się z pytaniem, czy od okresu obowiązywania starej 

stawki nie zmieniło się średnie przeciętne wynagrodzenie, od którego liczy się stawkę.  

 

Sekretarz Alicja Cierach poinformowała, że stawka nie jest liczona od przeciętnego 

wynagrodzenia tylko to przepisy wskazują maksymalną wysokość. Na ten moment 

maksymalna wynosi 41,11 zł za rozpoczętą godzinę. Gminy ościenne również zastosowały 

stawkę 22 zł za akcje.  

 

Wójt dodał, że uchwała musi być przedłożona raz na dwa lata i ten obowiązek jest 

realizowany. Natomiast rok 2023 i 2024 są i będą latami szczególnymi dla inwestycji 

realizowanych dla straży pożarnej.  
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

 

Ad. 10 

Stanowisko do uchwały zmieniająca uchwałę Rady Gminy Santok nr II/4/2018 z dnia 

29.11.2018 r. w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie gminy Santok (projekt 7) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik CUW Dagmara Kowalicka-Szymczak. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 
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5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 11 

Stanowisko do uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług 

w zakresie publicznego transportu zbiorowego (projekt 8) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 12 

Stanowisko do uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

dla Powiatu Gorzowskiego na dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej 

nr 1404F ul. Wylotowa w m. Janczewo”. (projekt 9) 

 

Uchwałę omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 
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4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 13 

Stanowisko do uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. (projekt 10) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 14 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej. (projekt 11) 
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Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

  

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 15 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 

długoterminowej. (projekt 12) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 
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4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 16 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Santok na rok 2023. 

(projekt 13) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 17 

Stanowisko do uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok 

na lata 2023-2043 (projekt 14). 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 



12 

 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Renata Szostak – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Renata Szostak – za 

8. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 18 

Informacja o planowanych inwestycjach w tym z funduszu sołeckiego na rok 2024. 

 

Informację omówiła Kierownik RRG Bogumiła Popkowska. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 19 

Stanowisko do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Santok na 2024 rok. (projekt 

15) 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna Daria Kaźmierczak, Wójt, Przewodniczący Komisji, Radna Renata Szostak, Kierownik 

RRG Bogumiła Popkowska, Radna Krystyna Rajczyk. 

 

Radna Renata Szostak opuściła posiedzenie komisji (godz. 14.30). Od tego momentu 

Komisja Budżetu i Gospodarki uczestniczy w 6 osobowym składzie, natomiast Komisja 

ds. Społecznych i Oświatowych w składzie 7 osobowym. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 
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1. Daria Kaźmierczak – wstrzymany 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 20 

Stanowisko do uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Santok na lata 

2024-2043 (projekt 16). 

 

Uchwałę omówił Skarbnik. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przedłożoną uchwałę. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 

4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – wstrzymany 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 21 

Stanowisko w sprawie przyjęcia nowych weksykaliów gminy Santok.  

 

Nowe weksykalia omówił Wójt oraz  Inspektor ds. promocji Agnieszka Wiśniewska  

w formie prezentacji multimedialnej. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt nowych weksykaliów. 

Wyniki głosowania: 

Komisja Budżetu i Gospodarki 

1. Irena Kucharska – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Krystyna Podsiadło - za 
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4. Wojciech Przybył – za 

5. Magdalena Rzeczycka-Więckowska - za 

6. Marian Tomkiewicz – za 

 

Komisja ds. Społecznych i Oświatowych 

1. Daria Kaźmierczak – za 

2. Ireneusz Kucner – za 

3. Zbigniew Łukasiewicz – za 

4. Krystyna Podsiadło - za 

5. Mirosława Porańczyk – za  

6. Krystyna Rajczyk – za 

7. Marian Tomkiewicz – za 

 

Ad. 22 

Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Komisji Ireneusz Kucner oznajmił, że pisząc wniosek do budżetu  

o naprawę ul. Młyńskiej miał na myśli część, która jest własnością gminy. 

 

Ad. 23 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji w związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, zamknął                    

o godzinie 1530 posiedzenie Komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji ds. Społecznych 

 i Oświatowych.  

 

Protokolant              Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki 

 

Joanna Krystosik              Ireneusz Kucner 

 

    Przewodniczący Komisji ds. Społecznych i Oświatowych 

 

                                                   Zbigniew Łukasiewicz 

 


